

#117

參與世界海關組織會議審視AEO國際標準

Participating in Meeting Organized by the World Customs Organization to Review AEO International Standards





→ 海關人員在會議上介紹香港AEO計劃。

Customs officer introduced Hong Kong AEO Programme in the meeting.





海關人員以線上形式參與是次會議。
Customs officers attended the meeting online.

香港海關貿易關係及公共傳訊科人員於11月12至14日,分別到比利時布魯塞爾以及以線上形式參與了由世界海關組織舉行的保障及便利國際貿易標準框架工作小組第32屆會議,共同審視AEO國際標準。會議期間,貿易關係及認證組助理參事謝曼嘉向在場人士介紹香港海關如何協助中小企業參與「香港認可經濟營運商(AEO)計劃」。是次會議匯聚了超過200名來自不同地方的海關當局、相關業界和國際組織代表,共同檢視「保障及便利國際貿易標準框架」並討論當前全球供應鏈運作的最新形勢及挑戰。

Officers of the Office of Trade Relations and Public Communication attended the 32nd SAFE Working Group Meeting held by the World Customs Organization both in person in Brussels, Belgium and online from 12 to 14 November 2025 to review AEO international standards. During the meeting, Ms. TSE Man-kar, Assistant Staff Officer (Trade Relations and Accreditation), highlighted how Hong Kong Customs facilitated the integration of small and medium enterprises into the Hong Kong AEO

Programme. The meeting brought together over 200 representatives from various Customs administrations, private sectors and international organizations concerned to review the SAFE Framework of Standards and discuss the latest trend and challenges of the global supply chain operation.

